
 

 
SB møde d. 9. november  

 

Ekstra SB møde d. 9.11. kl. 17.00 afholdes virtuelt 

Skolebestyrelsen har d. 2.11. modtaget et høringsoplæg fra Skole og børneudvalget i forbindelse 
med flytning af flere gruppeordninger – aktuelt for os, at flytte vores Vækstklasser til Lynghøjskolen. 
Bilag: personalets refleksioner og høringsoplægget 
 
Det politiske oplæg er ikke nyt for os, det har før været på tale i forbindelse med optimal brug af den 
kommunale bygningsmasse (budget 19) 
Personalets input er taget til efterretning.  
Det konkluderes at skolebestyrelsen ikke har kompetencerne til at vurdere hvad der er optimalt for 
elevgruppens placering.  
Det konkluderes at almendelen på Klostermarksskolen i mange år har haft for få klasselokaler. 
 

Klaus Rasmussen skriver et oplæg til høringssvar på baggrund af mødets drøftelser.  
Dette udgør mødets referat. 
Pernille Bøss orienterer forældre i Væksten, så de har mulighed for at stille spørgsmål eller kommentere på 
ovenstående til Klaus. 

Se høringssvar 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                 

 

 

 


